
 

 

 Elnökségi ülés 
 ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Jegyzőkönyv 

2025. február 25. (18:02-19:16) 
Helyszín: KAZY 

 
 
Jelenlévők: 
 

1. Lillik Dóra    Elnök 

2. Könczöl Luca   Elnökhelyettes 

3. Andrónyi Réka   Szombathelyi ügyekért felelős alelnök 

4. Szigeti Dominika   Szervezetfejlesztésért felelős alelnök 

5. Szántó Lili    Gazdasági Bizottság elnöke 

6. Tóth Huba Benedek  Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

7. Osztényi Dóra   Tanulmányi Bizottság elnöke 

8. Nagy Anna    Diákjóléti Bizottság elnöke  

9. Czingráber Péter   Perspektíva főszerkesztő 

10. Szóráth Blanka   Ellenőrző Bizottság elnöke 

 
Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése  8 mandátummal határozatképes. 
Lillik Dóra javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka. 
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők: 
 

1. Aktualitások és beszámolók 

2. Tanulmányi ösztöndíj számítása 

3. Egyebek 
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Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített 
napirendi pontokat. 
 
1. Aktualitások és beszámolók 

Osztényi Dóra azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy február 25-én egy EHÖK 
Tanulmányi Bizottsági ülésen, február 28. és március 2. között a Hallgatói Önkormányzat 
Összetartásán, március 3-án egy Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen, ma pedig egy Intézeti 
Tanácson vett részt. 

Szigeti Dominika arról számol be, hogy február 26-án elkészítette az érzékenyítő 
animátori képzés visszajelző felületét, február 28. és március 2. között részt vett a Hallgatói 
Önkormányzat Összetartásán, ma pedig megbeszélést tartott Kovács Noémivel arról, hogy 
hogyan lehetne csökkenteni az emberek kiesését az Animátori Körből. Tóth Huba Benedekkel 
és Kovács Noémivel elkészítették a képződő animátorok számára a minitábor kisokost, 
segédkezett az iroda átrendezésében, illetve elkészült a “mire vagy büszke a hónapban” fal, 
továbbá szervezés alatt áll egy EHÖK szervezetfejlesztési megbeszélés. 

Tóth Huba Benedek megosztja, hogy február 19-én sikeresen lezajlott a Karibuli, 
amire sajnos kevesen jöttek el, de szerencsére a költségeket tekintve nem minősült 
mínuszosnak. A következő Karibuli valószínűleg áprilisban lesz megtartva, amit csak kari 
szinten szeretne szervezni, hátha így többen vennének részt az eseményen. Február 27-én 
sikeresen lezajlott az első animátori Megvendégelés, és a következőre a jövő héten fog sor 
kerülni. Február 28. és március 2. között a Hallgatói Önkormányzat Összetartásán vett részt, 
tegnap pedig a Rendezvényszervező Bizottság kitakarította az irodát. 

Könczöl Luca azt osztja meg, hogy az előző héten főként az Összetartás szervezésével 
foglalatoskodott, február 26-án részt vett egy EHÖK Küldöttgyűlésen, ezt követően február 
28. és március 2. között részt vett az Összetartáson. 

Czingráber Péter arról számol be, hogy február 25-én, 27-én és március 4-én új 
írásokat publikált a Perspektívában. Február 27-én lezajlott a szemeszter első Szerkesztőségi 
ülése, február 28. és március 2. között részt vett a Hallgatói Önkormányzat Összetartásán, 
valamint március 3-án megbeszélést tartott a Főszerkesztőhelyettessel. 

Szántó Lili elmondja, hogy sikerült találkozót egyeztetnie a Red Bull képviselőjével, 
pénteken pedig a Bódig Péterrel lesz megbeszélése az universum.hu applikáció kapcsán. Ma 
elkezdték átrendezni az irodát, illetve elkészült a “mire vagy büszke a hónapban” fal. Február 
26-án részt vett egy EHÖK Küldöttgyűlésen, február 28-án pedig az Összetartáson.  

Nagy Anna beszámol arról, hogy február 26-án kiértesítette a rendkívüliket és 
közéletiket, február 28-án Kutatásetikai Bizottsági ülésen vett részt, a hétvégén pedig a 
Hallgatói Önkormányzat Összetartásán vett részt. Azt kérdezi, hogy a levelező 
képzésformában tanuló hallgatók miért nem juttatásképesek. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy 
mivel nem jár hallgatói normatíva, így nem részesülhetnek hallgatói normatívához kapcsolódó 
ösztöndíjakból. 
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Szóráth Blanka elmondja, hogy február 26-án részt vett az EHÖK Küldöttgyűlésen, 

február 28. és március 2. között pedig az Összetartáson, valamint március 3-án részt vett egy 
EHÖK Ellenőrző Bizottsági ülésen. 

Lillik Dóra azt osztja meg, hogy február 26-án részt vett egy OHÖB ülésen, ahol 
megszavazták az ISZTK ösztöndíjkeret átcsoportosítását, részt vett egy EHÖK 
Küldöttgyűlésen, ahol az új Gazdasági alelnök megválasztásra került. Február 28. és március 
2. között részt vett a Hallgatói Önkormányzat Öszsetartásán, amely előkészületében aktívan 
részt vett, ezt követően március 4-én részt vett egy Intézeti Tanácson és egy Vezetői 
Értekezleten. Beszélt Kiss Ochideával a mesterképzések felvételije kapcsán, valamint 
egyezteetett a Tanulmányi Hivatallal és az Egészségfejlesztési és Sporttudományi Intézettel a 
Gólyatábor miatt. 

Andrónyi Réka megosztja, hogy megérkezett a Savaria Egyetemi Központ Tavaszi 
Egyetemi Napok rendezvény költségvetési tervezete, és a mai nap az ELTE Szolgáltató Kft. is 
elküldte az ajánlatot. Teplánszki Vince visszajelzett, hogy a Központi Gazdasági Hivatal a 
nem fogadja el a költségvetési tervezetet, mivel nincs meg az új költségvetést, így 
továbbították neki a költségvetést és a programleírást.  

 
2. Tanulmányi ösztöndíj számítása 

Osztényi Dóra beszámol róla, hogy egyeztetett Somogyvári-Korb Attilával a 
tanulmányi ösztöndíjakról. A fő probléma az, hogy jelenleg a hallgatók közel fele részesül 
ösztöndíjban. Bár felmerült annak lehetősége, hogy az ösztöndíjban részesülők számát 
csökkentve magasabb összegeket lehetne biztosítani a kiemelkedően teljesítők számára, ez 
komoly felháborodást válthatna ki a hallgatók körében. Más karokon is hasonló az arány, 
tehát nem kar-specifikus a jelenség. A jelenlegi rendszerben nincs jelentős szórás a jegyek 
között, az ösztöndíj alsó határa általában kb. 35 krediten és 4,7-es átlagon alapszik.  Jelenleg a 
tanulmányi ösztöndíjak féléves elosztása 50-50%-ban történik az őszi és a tavaszi 
szemeszterek során, azonban ha az elosztás 60-40%-os arányban történne a tavaszi féléves 
ösztöndíj javára, akkor feltehetően a két ösztöndíj összege közel azonos lenne. 

 
3. Egyebek 

Lillik Dóra megosztja, hogy felkérte Gál Enikőt arra, hogy a választáson induljon saját 
csapattal. A betanítási folyamat hosszabb lesz, hogy teljes mértékben át tudja adni tudását. A 
választáshoz szeretné mindenki támogatását kérni.  

Lillik Dóra elmondja, hogy az utódlásokat el kellene kezdeni, és majd valószínűleg az 
utódoknak kell valamennyi segítséget nyújtani a program elkészítésében.  
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Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 19:16  perckor lezárja. 
 
 
 
Budapest, 2025. március 4.  
 
  
   Lillik Dóra Szóráth Blanka 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK   
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